
PROTOKÓŁ NR LXII/2023 

Z SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 22 czerwca 2023 r. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew – p. Marcin Fabisiak. 

Obrady odbyły się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie oraz z 

wykorzystaniem środków łączności na odległość. 

Ad. 1. Otwarcie LXI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 10.12 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i otworzył LX sesji Rady 

Gminy Wieliszew. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 15 radnych.  

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał.  

W obradach uczestniczyli również: 

- p. Paweł Kownacki – Wójt Gminy 

- p. Magdalena Radzikowska – Zastępca Wójta Gminy 

- p. Magdalena Sobczak – Skarbnik Gminy 

- p. Agnieszka Mitjans Szałapska – Sekretarz Gminy 

- p. Agnieszka Wolińska – Radca Prawny 

Sołtysi Gminy Wieliszew 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad został 

umieszczony w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad. Poprosił o 

zgłaszanie zmian i uwag do porządku obrad.  

Uwag i zmian nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. 

porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.  

3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji Rady Gminy.  

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 



6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie 

odpowiedziach.  

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 2022 rok. 

8. Sprawozdanie „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Wieliszew za 2022 rok”. 

9. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2022 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za 

2022 rok.  

11. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2022 rok: 

a. przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2022 rok, 

b. debata nad raportem, 

c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2022: 

a. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022, 

b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, 

c. dyskusja, 

d. głosowanie nad projektem uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2022 rok: 

a. zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy, 

b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wieliszew, 

c. dyskusja, 

d. głosowanie nad projektem uchwały.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew 

na rok 2023. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Wieliszew 

w międzynarodowym projekcie pn. „European Communities Against Disinformation”. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z Parku 

Świętojańskiego.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z skateparku 

będącego własnością Gminy Wieliszew. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z placów zabaw 

wraz z siłowaniami zewnętrznymi i skwerów będących własnością Gminy Wieliszew. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieliszew w 

2023 r. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych, w tym określenia dodatkowych kryteriów 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa, 

zasad przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i wysokości kaucji zabezpieczającej w ramach 

inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową KZN Mazowsze 

Centrum Sp. z o.o. 



22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kałuszyn, gmina Wieliszew. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Sikory, gmina Wieliszew. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski (rejon ul. Nowodworskiej) 

gm. Wieliszew. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski (rejon ul. Suwalnej) gm. 

Wieliszew. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Olszewnica Stara (rejon ul. 

Cichej, ul. Warszawskiej, ul. Prostej, ul. Polnej i ul. Wiejskiej) gm. Wieliszew. 

27. Wolne wnioski i informacje.  

28. Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Gminy Wieliszew.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w systemie e-sesja zostały zamieszczone 

dwa protokoły z obrad sesji. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dn. 30.03.2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad sesji z dnia 30.05.2023 r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Prezentacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy oraz Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych 

na nie odpowiedziach.  

Paweł Kownacki, wójt gminy Wieliszew poinformował, że wpłynęła interpelacja Pana 

Edwina Zezonia w dniu 25.05.2023 r. Pan Wójt przeczytał treść interpelacji, a następnie 

przeczytał odpowiedź na interpelację. Pytania oraz odpowiedzi na interpelację stanowią 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Dyskusja 

Pan Radny Edwin Zezoń odniósł się do odpowiedzi na interpelację. Pan Edwin Zezoń zapytał 

o rozstrzygnięcie przetargu związanym z TBS. Zapytał, dlaczego w warunkach zamówienia 

nie pojawiło się kryterium operatywność. Chodzi o sposób oraz czas reakcji. Aby za te same 

pieniądze poświęcona na zadania związane z koszeniem, czy odśnieżaniem można było 

zareagować szybciej niż się w tej chwili dzieje, a przepis związany z faworyzowaniem 

potencjalnego wykonawcy mają się nijak do rzeczywistości. Można wprowadzić do 

kryterium czas reakcji. Jeśli chodzi o punkt drugi, Pan Edwin Zezoń podziękował za 

informację, skąd pochodzą poszczególne fundusze i kto jest donatorem konkretnych 

działań.  

Pan Wójt Paweł Kownacki zapewnił, że TBS nie wykonuje na zlecenie Gminy działań pro 

bono, bowiem utrzymywana jest brygada interwencyjna która realizuje na bieżąco wszelkie 

działania. W ramach działań bieżących Gmina może zlecać działania tzw. ad hoc, lecz są to 

działania na mniejszą skalę. Zgodnie z prośbą Państwa Radnych przetarg został ogłoszony, 

aby poszerzyć działania – koszenie pasów dróg zgodnie z większymi sprzętowymi 

zasobami, których Spółka TBS nie posiada. Gmina stara się pogodzić działania bieżące z 

działaniami strategicznymi. Myślę, że operatywność jest parametrem niemierzalnym.  

Pan Radny Edwin Zezoń podkreślił, że nie atakuje Pana Wójta, a jedynie zwraca uwagę na 

problem. Pan Radny proponuje, aby w przyszłości brać pod uwagę dodatkowe kryteria w 

przetargach, takie jak reakcja działania czy operatywność.  

Pan Radny Jan Sołtys podsumował dyskusję jako gospodarz wsi Łajski, że wykonanie prac 

przez firmę wybraną w przetargu było bardzo profesjonalne (skoszenie pasów drogowych).  

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 

2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii, p. Grażyna Kwiatkowska 

podkreśliła, że 2022 rok był szczególnym rokiem w kwestii obciążeń dla pracowników OPS-

u i Urzędu Gminy, którzy byli zaangażowani w pomoc Obywatelom Ukrainy, a dodatkowo 

Ośrodek Pomocy Społecznej musiał zająć się dodatkiem energetycznym. Pani 

Przewodnicząca oficjalnie podziękowała wszystkim zaangażowanym w te działania. Opinia 

o Sprawozdaniu jednoznacznie pozytywna.  

Pan Radny Edwin Zezoń przyłączył się do podziękowań dla pani kierownik OPS-u oraz 

wszystkich pracowników Zespołu. 

Pan Radny Jan Sołtys dołączył się do podziękowań i najlepszych życzeń dla pracowników 

OPS-u oraz wszystkich Członków Zespołu. Wyraził opinię, że dobrze by było poprawić 

warunki pracy Ośrodka. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieliszewie za 2022 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 



Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 8. Sprawozdanie „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Wieliszew za 

2022 rok”. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii, p. Grażyna Kwiatkowska 

poinformowała że sprawozdanie stanowi bardzo obszerny materiał i sprawozdanie pokazuje 

ogrom pracy Zespołu Pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie.  

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej 

w Gminie Wieliszew za 2022 rok” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 9. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii, p. Grażyna Kwiatkowska 

poinformowała o jednogłośnie podjętej pozytywnej opinii. Podkreśliła że działania 

prowadzone są kompleksowo przez Panią Pełnomocnik.  

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki 

i Uzależnień z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Wieliszewie za 2022 rok.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii, p. Grażyna Kwiatkowska 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie sprawozdania jest jednogłośnie pozytywna. 

Jednocześnie podkreśliła, że sytuacja Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Wieliszewie jest stabilna finansowo.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Wieliszewie za 2022 rok, w brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 



Ad. 11. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2022 rok: 

ad. a. przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2022 rok, 

Pan Paweł Kownacki, wójt gminy Wieliszew przedstawił raport, który stanowi załącznik nr 

4 do Raportu.  

ad. b. debata nad raportem, 

Pani Radna Renata Gostkowska Maczuga, Radna Gminy Wieliszew nawiązując do kwestii 

rosnącej liczby mieszańców stwierdziła, ze demografia jest dla nas i pozytywna, i 

negatywna, chociażby patrząc na brak miejsc w placówkach oświatowych. Pani Radna 

zapytała czy w związku z faktem, że Gmina nie otrzymuje pełnej subwencji na zadania 

oświatowe z budżetu Państwa, czy Gmina zamierza zwrócić się z jakimś roszczeniem czy 

pozwem wobec ministerstwa na wzór innych gmin.  

Pan wójt Paweł Kownacki odpowiedział, że na ten moment jeszcze żadna Gmina nie wygrała 

wytoczonego procesu. Państwo szuka w tej chwili sposobu finansowania oświaty, natomiast 

w pierwszej kolejności, działania jakie będą podejmowane to nacisk polityczny. A jeśli to 

nie pomoże, wójt gminy Wieliszew wystąpi do Rady o zgodę na wystąpienie na drogę 

sądową.  

Pan Radny Edwin Zezoń przedstawił kilka refleksji związanych z raportem. Podkreślił że 

ważny jest problem zadłużenia oraz kosztów tego zadłużenia. Zaznaczył, że cieszy się że 

Gmina dostrzega ten fakt. Nawiązał do raportu OPS i spadku liczby osób, które korzystają 

z pomocy OPS. Współczynnik deprywacji spadł w naszej gminie znacząco z 2% na 0,86%. 

Zaznaczył, że programy społeczne sprawiły, że ludziom żyje się lepiej. Pan Radny 

poinformował, że brakuje w raporcie wskazania kierunków działania w zakresie 

komunikacji, szczególnie w miejscach silnie zurbanizowanych w Gminie. Zaznaczył, że 

nasza gmina jest najbardziej zadłużona w powiecie z wyłączeniem Legionowa. Pozytywny 

fakt z raportu, który wymienił Pan Radny to wysokie dochody w przeliczeniu na mieszkańca 

(133 miejsce w skali kraju). Pan Radny Edwin Zezoń wymienił wg niego najważniejsze 

działania na przyszłość: kanalizacja, ekologia i komunikacja. 

Pan Radny zauważył, że w Raporcie znajduje się informacja o wysypisku śmieci w 

Jaskółowie. Pan Radny poinformował, że pojechał na miejsce i stwierdził, że stoi tam 1 hala 

i boxy, które są puste, gdzie znajduje się hałda śmieci, która jest niezutylizowana. Pan 

Radny podkreślił, że powinien znaleźć się zakład selektywnej zbiórki być może 

funkcjonujący z innym gminami, a tej informacji w raporcie nie ma. Brakuje również 

informacji na temat realizacji uchwał. Na koniec Pan Edwin Zezoń zapytał, czy Pan wójt 

rozważa stworzenie spółki remontowo-budowlanej. Pan Radny poprosił również, aby w 

raporcie znalazł się wykaz inwestycji z podziałem na sołectwa. 

Pan Paweł Kownacki odpowiedział na pytania Pana Radnego. W odniesieniu do zadłużenia 

podkreślił, że gmina Wieliszew nie jest zadłużona najbardziej w powiecie, a w relacji do 

dochodów mamy zadłużenie 33% a inna z gmin w naszym powiecie aż 55% i nie jest to 

Legionowo. Pan wójt podkreślił, że zadłużenie zawsze ma swój cel i należy pamiętać, na co 

te pieniądze są przeznaczane i jak wiele działań zostaje w tym czasie realizowanych. 

Zaznaczył, że pieniądze te nie są inwestowane np. w Aquapark, a na niezbędną bazę 

oświatową oraz kluczowe inwestycje w Gminie. Pan wójt ucieszył się, że Pan Radny 

zauważył poprawę w zmniejszeniu wskaźnika deprywacji podkreślając, że programy 

społeczne realizowane są przez Państwo.  

Pan wójt podkreślił, że podział inwestycji na sołectwa nie jest do końca adekwatny, aby 

zaprezentować Pan wójt zaznaczył, że gmina stara się rozwiązywać podstawowe problemy 

ludzi w każdej wsi.  W kontekście planów na przyszłość Pan wójt zwrócił uwagę, że raport 

mówi o tym co jest, a o kierunkach rozwoju mówi inny dokument – Strategia Rozwoju 

Gminy, do której się powoli przygotowujemy. Natomiast problem układów 



komunikacyjnych w raporcie został podjęty. Jeśli chodzi o zmniejszenie kosztów 

zarządzania odpadami w gminie złożyliśmy akces do projektu centrum odpadowego w 

Pułtusku, którego bylibyśmy partnerem. Projekt w Jaskółowie będzie prawdopodobnie 

częścią tego projektu. Wójt podkreślił, że wszelkie koszty związane z rekultywacją śmieci 

w Jaskółowie są po stronie Nasielska. W kontekście komunikacji pan Wójt powiedział, że 

po konwencie Wójtów powstał pomysł stworzenia związku powiatowego, który zarządzałby 

komunikacją (prawdopodobnie bezpłatnego) pomiędzy gminami na wzór Grodziska 

Mazowieckiego. Jedną z pozytywnych informacji jest fakt, że udało się skoordynować linię 

powiatową z przystankiem SKM Wieliszew Centrum. Pan Wójt dodał, że w załączniku nr 3 

są załączona informacja o wykonaniu uchwał w gminie Wieliszew. 

Pani Radna Krystyna Wesołowska zaznaczyła, że najwyższe wydatki Gmina ponosi za 

oświatę i czy w związku z tym gmina szuka oszczędności racjonalnego wydawania tych 

środków, zaproponowała przeprowadzenie audytu w oświacie.  

Pan Wójt zapewnił, że jest wprowadzona standaryzacja wydatków w placówkach 

oświatowych naszej gminy. Najbardziej zostały ograniczone wydatki bieżące, natomiast w 

przypadku podnoszenia płacy minimalnej co pół roku, gmina nie jest w stanie obcinać 

wydatków osobowych, a mamy 424 etaty nauczycielskie. Pan wójt zapewnił, że audyt 

zostanie przeprowadzony i należy się zastanowić nad większym wykorzystaniem 

pracowników nieedukacyjnych, natomiast ten fakt może wykazać audyt.  

Pan Radny Edwin Zezoń w nawiązaniu do tematu oświaty wyraził zdanie, że zawód 

nauczyciela jest trudnym zawodem. Podkreślił, że gmina powinna znaleźć narzędzie 

wynagradzania - powiązać wyniki uczniów z płacą nauczycieli. 

Pan Przewodniczą Radny Marcin Fabisiak nie zgodził się z opinią Pana Radnego Zezonia, 

aby łączyć wyniki uczniów z wysokością wynagrodzenia nauczycieli. 

Pan Radny Jan Sołtys wystosował apel, że Rada nie powinna „robić wycieczek politycznych” 

oraz aby w Raporcie o stanie gminy powinno znaleźć się słaba strona związana z 

zanieczyszczeniem Kanału Bródnowskiego. Pan Radny poprosił, aby Pan Wójt zaangażował 

ludzi do rozwiązania tego problemu oraz zaproponował stworzenie klubu miłośników kanału 

Bródnowskiego lub powołanie stowarzyszenia.  

Pan Wójt zapewnił, że przyjął postulat Pana Radnego Jana Sołtysa do wiadomości i będzie 

starał się ten postulat realizować.  

Pan Radny Rafał Donarski wyraził opinię, że kwestia kanału Bródnowskiego jest 

podnoszona co roku z udziałem Wód Polskich oraz Zlewni w Dębem. Otrzymaliśmy 

informację, że ministerstwo nie zarezerwowało środków na ten cel, Gmina zwróciła się do 

ministerstwa z pytaniem i nie otrzymała po dziś dzień bez odpowiedzi, a ten temat jest 

poruszany na Komisji Rozwoju. 

Pan Wójt podziękował za dyskusję. 

Na tym dyskusja została zakończona w tym punkcie. 

 

ad. c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum 

zaufania. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Wieliszew wotum zaufania 

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2022: 

ad. a. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022, 

Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew p. Marcin Fabisiak poinformował, że wszystkie 

kwestie związane z finansami zostały przez wójta Gminy Wieliszew przedstawione w 

punkcie 11 b. 

ad. b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wieliszew sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew p. Marcin Fabisiak odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej (uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu) 

ad. c. dyskusja, 

nie było pytań 

ad. d. głosowanie nad projektem uchwały. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 

2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok: 

ad. a. zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. Jan Sołtys poinformował, że Komisja Rewizyjna 

podjęła uchwałę, którą odczytał wraz z uzasadnieniem (uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

ad. b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wieliszew, 



Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew p. Marcin Fabisiak odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wieliszew 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

ad. c. dyskusja, 

Pan Radny Edwin Zezoń zauważył pozytywną działalność Ośrodka Kultury i złożył 

podziękowania na ręce Pana Dariusza Skrzydlewskiego podkreślając, że przy tak małym 

budżecie efekty są imponujące, a zespół Promyki jest ambasadorem Gminy.  

Pan Radny zapowiedział, że będzie głosował za absolutorium Pana Wójta jednocześnie 

podkreślając, że oczekuje  zmian w pracy urzędu, aby nie trzeba było z każdym tematem 

zwracać się bezpośrednio do Pana Wójta, a samodzielnie działali pracownicy Urzędu.  

Pan Wójt Paweł Kownacki podkreślił, że pracownicy maja możliwość samodzielnego 

działania, natomiast Wójt musi mieć nadzór nad wydatkowaniem, co jest bezpośrednio 

związane z działalnością bieżącą – na przykład wymiany lamp. Pan Wójt zaznaczył, że 

pracownicy Urzędu są często w terenie, natomiast nie zawsze mogą zadziałać od razu. 

ad. d. głosowanie nad projektem uchwały.  

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytuły wykonania budżetu za 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń. 

Pan Wójt Paweł Kownacki podziękował za dyskusję oraz konstruktywną krytykę nie tylko 

podczas obecnej Sesji Rady Gminy. Złożył podziękowania wszystkim Członkom Rady Gminy 

Wieliszew oraz Zarządowi Urzędu Rady Gminy Wieliszew i pracownikom Urzędu, Sołtysom, 

pracownikom oświaty i kultury. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wieliszew na rok 2023. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2023, w brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 



Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział 

Gminy Wieliszew w międzynarodowym projekcie pn. „European Communities 

Against Disinformation”. 

Pan Artur Miętek przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu przedstawił opinię 

komisji (jednogłośnie pozytywna). 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udział Gminy Wieliszew w międzynarodowym projekcie pn. „European Communities 

Against Disinformation”, w brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z 

Parku Świętojańskiego.  

Pan Artur Miętek przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu przedstawił opinię 

komisji (jednogłośnie pozytywna z dokonanymi zmiany) w punkcie szóstym załącznika do 

uchwały – zostało dodane słowo „zabawowe”. Został usunięty punkt 18 i został dodany 

załącznik graficzny prezentujący Park Świętojański.  

Dyskusja  

Pani Radna Renata Gostkowska Maczuga wyraziła wątpliwość, czy w Regulaminie może być 

zapis dotyczący przebywania na terenie Parku Świętojańskiego poniżej 7 lat pod opieką 

osób dorosłych. Pan Radny Edwin Zezoń wyraził opinię, aby ten zapis pozostał, a konkretnie 

o korzystaniu z urządzeń na terenie Parku. Pan Edwin Zezoń wniósł poprawkę do zapisu 

aby dopisać do urządzeń zabawowych również słowo „rekreacyjnych”. 

Pani Mecenas Agnieszka Wolińska wyjaśniła, że to Rada uchwala Regulamin i może 

decydować o zasadach bezpieczeństwa na terenie placów zabaw. Regulamin ma pełnić 

funkcję informacyjną na ogólnych zasadach korzystania z Parku.  

Pan Marcin Fabisiak, Przewodniczący Rady Gminy podsumował wszystkie zaproponowane 

zmiany w uchwale. 



Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z Parku Świętojańskiego, wraz ze zmianami 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Artur 

Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z 

skateparku będącego własnością Gminy Wieliszew. 

Pan Artur Miętek przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu przedstawił opinię 

komisji (jednogłośnie pozytywna z dokonanymi zmiany). 

Dyskusja 

Pani Renata Gostkowska Maczuga podtrzymała swoje stanowisko w sprawie zapisu o 

przebywaniu na terenie skateparku dzieci poniżej 12 roku życia, aby zamienić go na zapis 

o korzystaniu ze skateparku. Pani Radna zaproponowała, aby dodać zapis mówiący o 

zakazie palenia na terenie skateparku.  

Pan Radny Edwin Zezoń zapytał, czym jest spowodowane wyznaczenie samodzielnego 

korzystania ze skateparku od 12 roku życia. Pani Mecenas Agnieszka Wolińska 

odpowiedziała, że to Rada Gminy określa zasady oraz granicę wieku, zaproponowała 

jednocześnie, aby zmienić granicę wieku z 12 na 13 lat, zgodnie z zapisami prawa 

cywilnego. 

Pan Przewodniczący Komisji Artur Miętek podsumował zmiany. 

Zmieniony został wiek z 12 na 13. Punkt ósmy w Regulaminie został wykreślony. Dodano 

punkt o tym, że administratorem skateparku jest Gmina Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z skateparku będącego własnością Gminy Wieliszew, wraz ze zmianami 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Artur 

Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z 

placów zabaw wraz z siłowaniami zewnętrznymi i skwerów będących własnością 

Gminy Wieliszew. 

Pan Artur Miętek przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu przedstawił opinię 

komisji (jednogłośnie pozytywna z dokonanymi zmianami). Została również dopisana 

lokalizacja w Janówku Pierwszym. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z placów zabaw wraz z siłowniami zewnętrznymi i skwerów będących 

własnością Gminy Wieliszew, ze zmianami 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Artur 

Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wieliszew w 2023 r. 

Pani Grażyna Kwiatkowska, przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii 

przedstawiła opinię komisji (jednogłośnie pozytywna). 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wieliszew w 2023 r., w brzmieniu zaproponowanym. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych, w tym określenia 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny 

punktowej dla kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny 

punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz dodatkowych kryteriów 

pierwszeństwa i wysokości kaucji zabezpieczającej w ramach inwestycji 

realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową KZN Mazowsze Centrum 

Sp. z o.o. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych, w tym określenia 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej dla 

kryteriów pierwszeństwa oraz dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i wysokości kaucji 

zabezpieczającej w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową KZN Mazowsze Centrum Sp. z o.o., w brzmieniu zaproponowanym  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Kałuszyn, gmina Wieliszew. 



Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Kałuszyn, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Sołtys 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Sikory, gmina Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 8 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Sikory, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Sołtys 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski 

(rejon ul. Nowodworskiej) gm. Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 7 głosów za, 0 przeciw, jeden członek Komisji Rozwoju się wstrzymał, 

jeden członek Komisji nie brał udziału w głosowaniu. 

Pani Radna Krystyna Wesołowska zapytała, czy przypadkiem Rada nie dostosowuje prawa 

do osób. Czy w tym konkretnym przypadku nie jest tworzony precedens.  

Pan Paweł Kownacki wójt gminy Wieliszew odpowiedział, że oczywiście Rada Gminy 

podejmie decyzję, czy ten kompromis będzie z korzyścią dla gminy Wieliszew – budowa 

szpitala rehabilitacyjnego. Pan wójt podkreślił, że jego zdaniem warto podjąć taką 

inicjatywę. Pan Radny Edwin Zezoń wyraził opinię, że ten projekt jest prospołeczny, a Rada 

Gminy jest po to, aby służyć mieszkańcom. Pan Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że 

inwestycja w postaci szpitala rehabilitacyjnego to dla Gminy prestiż. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski 

(rejon ul. Nowodworskiej) gm. Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym 

 

 

 

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, 

Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Sarna, Krystyna Wesołowska 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

 

Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski 

(rejon ul. Suwalnej) gm. Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 2 głosy za, 1 przeciw, 6 członków Komisji Rozwoju wstrzymało się od 

głosu. 

DYSKUSJA 

Pan Radny Edwin Zezoń przekonywał, że Rada Gminy nie może w tym przypadku 

dopuszczać do precedensu i „na gwizdek” zmieniać zasad dla działalności komercyjnej, 

które nie jest społecznie niezbędna. Pan Radny poinformował, że będzie głosował przeciw, 

tym bardziej że na tym terenie Plan Zagospodarowania Przestrzennego obowiązuje. 

Pan Radny Jan Sołtys powiedział, że jest wielce zniesmaczony, że o zmianach w Jego 

okręgu wyborczym dowiaduje się na 7 dni przed Sesją Rady. Pan Radny Sołtys 

zaproponował zniesienie z porządku obrad tego punkt i poddać pod dyskusję publiczną, 

czy teren ten może być oddany pod taką inwestycję. 

Pan wójt przeczytał zapisy planu Zagospodarowania istniejącego od 14 lat, który pozwala 

na realizację tego przedsięwzięcia - zabudowę usług nieuciążliwych związanych z 

zaopatrzeniem mieszkańców: handel, rzemiosło, gastronomia jako wbudowane w budynek 

mieszkalny lub wolnostojące. Pan wójt wyraził dezaprobatę, że Radni mówią o tym, że jest 

to działanie „na zamówienie”. Pan wójt przekonywał, że ta uchwała umożliwia 

uszczegółowienie planu sprzed 14 lat, a nie zmian zasady „pod kogoś”. Uszczegółowienie 

planu, nie jest działaniem pod inwestora, czy precedensem. A obecny plan nie zabezpiecza 

interesów mieszkańców. 

Pan Radny Edwin Zezoń zapewnił, że nie atakuje Pana wójta, Radni po postu nie mają 

informacji, co ma być zmienione i z jakiego powodu ma być zmiana planu oraz żeby można 

przedyskutować tę zmianę z mieszkańcami. Pan Edwin Zezoń przychylił się do wniosku o 

zdjęcie tego punktu z porządku obrad.  

Pan Radny Artur Miętek wyraził opinię, że  podejmowanie uchwał na tylko jedną z działek 

nie jest niewłaściwe. Najważniejsze jest jednak poznanie opinii mieszkańców i wydłużyć 

czas na podjęcie decyzji. Pan Przewodniczący Marcin Fabisiak podkreślił że każdy wniosek 

każdego mieszkańca można traktować, jako plan na życzenie, więc można by 

interpretować że każdy plan jest wnioskiem „na życzenie”. A to Rada Gmina decyduje, czy 

zrealizować taki pomysł, czy nie. Pan Przewodniczący Marcin Fabisiak podkreślił, że Radni 

mają zaufanie do Pana wójta, natomiast proponują zdjęcie tego punktu z porządku obrad 

i dać sobie czas na zastanowienie się nad tym projektem. 

Głosowano w sprawie: wniosku formalnego w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Łajski (rejon ul. Suwalnej) gm. 



Wieliszew 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Artur Miętek, Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Edwin Zezoń 

PRZECIW (4) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Łukasz Miętek, Jan Sołtys 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Dorota 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Olszewnica 

Stara (rejon ul. Cichej, ul. Warszawskiej, ul. Prostej, ul. Polnej i ul. Wiejskiej) gm. 

Wieliszew. 

Pan Rafał Donarski, przewodniczący Komisji Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Opinia 

Komisji pozytywna: 7 głosów za, 0 przeciw, dwóch członków Komisji Rozwoju nie brało 

udziału w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi 

Olszewnica Stara (rejon ul. Cichej, ul. Warszawskiej, ul. Prostej, ul. Polnej i ul. Wiejskiej), 

gm. Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Bartłomiej Trzaskoma 

NIEOBECNI (1) Jacek Kuciński 

Ad. 27. Wolne wnioski i informacje.  

Pani Radna Renata Gostkowska Maczuga podziękowała za Go Green Festiwal 2023. 

Podkreśliła, że wszyscy się świetnie bawili, a frekwencja była olbrzymia. Pan Jan Sołtys 

zgłosił, że zniknęła tablica Łajski na odcinku od Nowego Dworu w kierunku Łajsk. A drugi 

znak w Łajskach znajduje się w krzakach. Pan Radny poprosił o uporządkowanie i 

postawienie znaków we właściwym miejscu. Pan Radny Rafał Donarski zaprosił wszystkich 

na Wydarzenie pn. Wieliszewskie Wianki 24.06.2023 w godzinach od 16.00 do 23.00. Pani 

Radna Dorota Sarna poprosiła o załatanie dziur przy ulicy Polnej. Pan Edwin Zezoń złożył 

oficjalny wniosek o powołanie komisji statutowej. Pan Edwin Zezoń zaprosił na 19, 

Michałowski Piknik Motocyklowy 2 lipca 2023 roku, na który wszystkich zebranych zaprosił. 

Pan Sołtys Andrzej Kowalik wystosował prośbę o przestawienie znaku miejscowość Góra 

jadąc od Nowego Dworu w kierunku Gminy Wieliszew.  

Ad. 28. Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 15.45 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady. Na 

tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska                     Marcin Fabisiak 

 

 

 

 



 

 


